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Abstract (en)
[origin: US2023348148A1] A closing cap assembly (12) for being disposed on a discharge opening (11) of a container (10 includes a multi-piece
design, having a protective cap (13) and a collar (14) which is designed as a sleeve, the protective cap (13) and the collar (14) being intended
to be disposed on the discharge opening (11), the protective cap (13) having an inner cap (19) which is housed in an enveloping cap (18) and is
connected to the enveloping cap (18) via a connective element (28). The connective element serves for establishing a detachable connection to the
collar (14) independently of the inner cap (19).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verschlusskappenanordnung (12) zur Anordnung auf einer Ausgabeöffnung (11) eines Gefäßes (10), wobei die
Verschlusskappenanordnung (12) einen mehrteiligen Aufbau aufweist, umfassend eine Steckkappe (13) und einen als Hülse ausgebildeten Kragen
(14) zur Anordnung auf der Ausgabeöffnung (11), wobei die Steckkappe (13) eine in einer Hüllkappe (18) aufgenommene Innenkappe (19) aufweist,
die über ein Verbindungselement mit der Hüllkappe (18) verbunden ist, wobei das Verbindungselement unabhängig von der Innenkappe (19) zur
Ausbildung einer lösbaren Verbindung mit dem Kragen (14) dient.
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